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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE BARRI DE LA FONT 
D’EN FARGUES 26-04-2017 

DATA: Dimecres, 26  d’abril de 2017, a les 19:30 hores. 

LLOC: Casal de la Font d’en Fargues (Pedrell 67-69)  

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 
(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-
Guinardó) i Fernando Marín (conseller de la Font d’en Fargues).  

-Grups polítics representats: 5. 

-Entitats representades: 4. 

-Veïnes i veins assistents: 70. 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE L’ESTAT ACTUAL DE 
PROJECTES I TEMES PENDENTS AL BARRI DE LA FONT D’EN 
FARGUES 

Informacions del Gerent: 

1. Millores al carrer Mari: S’han  realitzat actuacions puntuals, a l’espera 
que es pugui abordar una acció global de millora en propers mandats. 

2. Projecte de la Davallada de Gallecs: es començarà a executar a octubre 
d’enguany i es preveu finalitzar l’obra a l’estiu de 2018. 

3. Obertura al barri del pati de l’EMM Can Fargues: es concretarà durant el 
proper mes de maig . 

4. Passatge de l’Arc de Sant Martí: està en marxa el procés de canvi de 
qualificació urbanística com a vial públic. 

5. La Jungla: el Districte està fent seguiment amb la propietat. 
6. Acció impulsada des de Neteja a tots els barris del Districte, amb un 

equip de 8 persones que realitzen tasques d’anàlisi i de conscienciació 
respecte a les condicions de neteja de l’espai públic.  

Informacions del Conseller Tècnic:  

1. Canvis en la recollida d’informació als Consells de Barri: gravació i 
subtitulació de les sessions, i elaboració d’una breu acta-resum. 

2. Procés participatiu d’actualització de les normes reguladores de 
participació ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. 

3. PAE (Punt d’Assessorament Energètic) d’Horta-Guinardó: ja està en 
funcionament al carrer Llobregós 107. 
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4. Actuació de millora de la qualitat dels entorns de l’Escola Parc del 
Guinardó: s’iniciarà durant el mes de maig d’enguany. 

Informacions de la Regidora: 

1-Projecte de remodelació de la Plaça de la Font d’en Fargues: per dificultats 
de darrera hora sorgides en el procés d’expropiació, el projecte no es podrà 
iniciar en les dates previstes (finals de 2017). Per tal que la dotació 
pressupostària continuï revertint en la Font d’en Fargues, la proposta del 
govern és destinar-la al projecte de remodelació del Jardí romàntic de Can 
Fargues per a convertir-lo en un espai verd públic obert al barri i seguir 
treballant per la consecució de les expropiacions de la Plaça Font d’en 
Fargues.  

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 4 intervencions, entre les 
quals la de l’AVIPLAFF i la de l’AAVV de la Font d’en Fargues.  

 
2.MOBILITAT AL BARRI  

El govern informa sobre els diferents projectes que tenen a veure amb la 
millora de la mobilitat a la Font d’en Fargues: 

1. Nova xarxa de bus:  
• A la tardor de 2017 s’implantarà la nova línia H2, que connectarà Nou 

Barris amb la Zona Universitària.  
• A la tardor de 2018 s’implantaran les línies V23 (substituirà l’actual 

itinerari del 39 entre el CAP d’Horta i l’Av Mare de Déu de 
Montserrat-Cartagena), V25 (substituirà l’actual itinerari del 45 fins a 
Navas de Tolosa) i les modificacions de les línies 39 (cobrirà el 
recorregut entre Pl Catalana i Pl Urquinaona) i 55 (farà el recorregut 
entre Pl Urquinaona i Montjuïc). El bus 19 no modifica l’itinerari.  

• Respecte als busos de barri, està prevista una revisió posterior per a 
reforçar la xarxa allà on calgui. 

2. Carril bici al Passeig Maragall: s’està treballant. 
3. Bicing: s’està treballant una nova contracta pel 2018, amb bicis 

elèctriques. 
4. Àrea verda i aparcaments: s’estan estudiant possibilitats.  

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 5 intervencions.  
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3.TORN OBERT DE PARAULES 

S’obre el torn obert de paraules, on es tracten les 13 peticions realitzades per 
escrit (veure quadre-resum adjunt). 

Sense més temes a tractar, la Regidora dóna per finalitzat el Consell a les 
21:45 hores. 
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE BARRI DE LA FONT D’EN FARGUES  

Data: 26-04-2017 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 
BENJAMÍN PIÑOL PALOMA 1-Davallada de Gallecs: problemes per possibles caigudes de 

murs i humitats a la part inferior (Arc de Sant Martí). 
1-Es convocaran els veïns afectats en el moment 
d’iniciar les obres. 

CARLES PARCERISAS ROVIRA  1-Manca de papereres al carrer Verema. 
2-A la cruïlla Frederic Rahola-Mas Pujol: manca de 
senyalització horitzontal i també manca de visibilitat a causa 
dels vehicles aparcats, cosa que també dificulta el gir. 

1-Es passa la demanda a SSTT. 
2-Es passa la demanda a G.U. 

ANNA PÉREZ BORRELL 
 

1-Arranjament escales Camil Oliveres-Garriga i Roca. 
 

1-No està prevista aquesta actuació. 

XAVIER ESCALANTE 1-Actuacions en curs per solucionar la problemàtica dels 
excrements de gossos a la via pública.  

1-S’infoma de les campanyes de conscienciació i 
civisme que s’estan portant a terme. 

MARI CARMEN BLAS 
(ASSOCIACIÓ AVIPLAFF) 

1-Terrenys Pl. Font d’en Fargues. 
2-Escala Penyal. 
3-Claveguera Maurici Vilomara. 
4-Escales Font de la Mulassa. 

1-S’informa de la situació actual respecte al 
procés expropiatori dels terrenys. 
2-3-4-Temes de manteniment que es passaran a 
SSTT. 
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Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 

 
JUAN ANTONIO PÉREZ (ASSOCIACIÓ 
AVIPLAFF) 

1-Robatoris a domicilis i seguretat a la zona de Penyal. 
2-Millores pendents a la via pública i manteniment de solars 
municipals a la zona. 

1-Es trasllarà el tema a GU i Mossos d’Esquadra. 
2-Es passarà a SSTT perquè valorin les actuacions 
pendents 

INMACULADA ORTEGA 1-Intervenció a Alt de Pedrell 69-100: arranjar voreres i 
buscar solucions per reduir la velocitat dels vehicles. 

1-Es passarà la demanda a SSTT i GU per 
valoració. 

JOSEP M. ARMENGOU 1-Informació projecte Jardins romàntics de Can Fargas. 
2-Seguiment de la situació de la Jungla i manteniment 
motivat pel risc d’incendi. 
3-Millora del Parc del Guinardó. 

1-Donat que s’avança l’execució del projecte, es 
convocarà una reunió per tractar el tema. 
2-S’informa del seguiment que fa el Districte amb 
la propietat.  
3-S’informa directament des de la taula. 
 

CARLOS OLIVA 1-Canvi ubicació o redistribució dels contenidors d’Alt de 
Pedrell-Sant Martí de Porres. Estan tots concentrats davant 
d’Alt de Pedrell 57-59. 

1-Es passarà la demanda a Neteja per valoració.  

JAVIER TURÓN ROYO 
 

1-Solució al risc que suposen 4 pins que hi ha a Pintor 
Pradilla-Montserrat de Casanoves.  

1-Es passarà la demanda a PPJJ per valoració. 
 

MANUEL GALLARDO IGLESIAS 1-Parterres en condicions de neteja deficients per incivisme 
al davant de Mas Pujol 15. 

1-Es passarà la demanda a SSTT per valoració. 
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Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 

JOSEP RUBIO 1- Informació sobre la precomercialització del pàrking de 
Montserrat de Casanovas. 

1-S’explica que el projecte es va aturar a petició 
de l’AAVV de la Font d’en Fargues. 

JUAN DE DIOS GONZALEZ FUENTE 1-Neteja deficient a la part alta de la Font de la Mulassa (des 
de Pedrell) 

1-Es passarà la demanda a Neteja. 

 


